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 الموخص:
كًطادر ياٌ    –شهدة اهسَواة اهلويوة الماعية اهثًايا كبيرا ، هازدىادا يوحوظاا ااهطاكوا الاسالايية    

هكد توجهة الأٍظار ضوب هذا المَاث  المااهي    –يطادر اهثًوىن المثفلة يع أحكام اهشرىػة الاسلايية  
م هاهفػال في تًوىن اهثًَية هاهذو ىحفظ هرم اهثوازن ايٌ الاكثطااد اهحليلاي هالمااهي ، لا      اهها

يساثو  اهػااهى الاسالايي هحساال ، اان ه  المساثو  اهػاالمي ككاان   ههاي  أدل    هام يااٌ          
( 227اهثي تثوكع أن ىًَو حجى اهطكوا المطدرة   المسثو  اهػالمي هيطن إها  حاواهي    اهدراساة 

م(. هتأتي هذُ اهوركاة  2020( يويار دهلار احوول غام  250، هإه  حواهي  م(2019يويار دهلار احوول اهػام  
اهبحثية هثسويػ اهغوء   اهطكوا الاسلايية كأداة يٌ أدهاة اهثًوىن الاسلايي اهثي تحلق الملاضد 

  .ابػظ اهَثائ  اهراحية هاهثًَوىة في آن هاحد ، هكد تى تلسيًها إه  سثة يباحج يثبوغة
 

   كلمات مفتاحية:  

Financing by Using Islamic Sukuk 
Abstract: 
 

During the last couple of years, the global market for Islamic Sukuk has seen considerable 

interest and development, as a funding source whose terms and structures comply with 

the Shari'a law. Attentions have also turned towards this significant and effective financial 

product in the development of finance that preserves the balance pyramid between the 

real-world economics and the financial economics, not only on an Islamic world level, but 

also on a global level. According to studies, The size of total Sukuk issued is expected to 

grow, on a global level, to $227 billion by 2019, and to grow to $250 billion by 2020. This 

paper, however, highlights Sukuk as an Islamic financial instrument in achieving the 

profitability and development simultaneously. This paper is divided into six sections, 

besides a section for findings and recommendations. 

Keywords: Sukuk, Islamic Finance, Sukuk Regulations, Economic Policies 
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